
ODGOVORI NA VPRAŠANJA DELEGATOV

Delegacija krajevne skupnosti Rudnik je na 24. seji zbora
krajevnih skupnosti skupščine občine Ljubljana Vič - Rudnik,
dne 8. 11. 1989, postavila naslednje delegatsko vprašanje:

Katerj razlogi so tisti, ki so odločili, da se veletržnica gradi na
Škofljici in ne na Rudniku?

ODGOVOR:
Aktivnosti za izgradnjo veletržnice v Ljubljani se vodijo že dalj

časa, posebno aktivno pa so se začele voditi konec leta 1988, ko
je bilo na zahtevo Mestnega komiteja za preskrbo, trgovino in
kmetijstvo izdelano gradivo »Veletržnica Ljubljana«, ki ga je
pripravil Mercator tehna, TOZD Investa inženiring (projekt 4204/
88 z dne 10.12.1988). Ta študija je predvidela tri mogoče lokacije
VP 1/2 Rudnik, VP 4/1 Lavrica in VP 9/1 Škofljica.

Izvršni svet skupščine mesta Ljubljane je dne 2. 3. 1989 dal
skupščini mesta v obravnavo informacijo o idejni zasnovi veletrž-
nice. Oba zbora sta informacijo obravnavala in sprejela ustrezne
sklepe o nadaljnjem delu na tem projektu.

Na osnovi teh sklepov je Zavod za izgradnjo Ljubtjane dne 12.
6.1989 v oceni alternativnih lokacij na Rudniku in Škofljici podprl
izgradnjo na območju Škofljice.

Izvršni svet je na podlagi delovnih razgovorov v zvezi z namera-
vano investicijo sodil, da je lokacija na Škofljici primernejša
predvsem zaradi tega, ker je območje v industrijski coni VP 1/2 na
Rudniku glede komunalne opreme primernejše za investicije, ki
zahtevajo večjo izrabo prostora.

Mercator Investa - Projektivni biro je nato septembra 1989
izdelal - »Predhodno študijo in idejni predlog za zazidavo trajne
lokacije trgovine na debelo s sadjem in zelenjavo - Veletržnica
Ljubljana«. To študijo je izvršni svet skupščine mesta Ljubljane
obravnaval na 188. seji dne 26. 9. 1989 in tedaj med drugimi
sprejel tudi sklep, da podpira lokacijo Veletržnice Ljubljana
v industrijski coni VP 9/1 Škofljica.

Odgovor pripravil:
KOMITE ZA UREJANJE PROSTORA

IN VARSTVO OKOLJA

Delegaciji krajevnih skupnosti Brezovica in Velike Lašče sta
na 21. skupnem zasedanju zborov skupščine občine Ljubljana
Vič - Rudnik, dne 20. 12. 1989, postavili vprašanje obstoja
krajevnih uradov.

ODGOVOR:
Krajevni uradi organizacijsko sodijo v občinske sekretariate za

občo upravo in so organizirani v občini Ljubljana Vič - Rudnik
(8) in občini Ljubljana Šiška (2).

Poleg nalog, ki jih opravljajo iz pristojnosti občin, opravljajo
tudi del nalog, ki so iz občinske pristojnosti prenešene na mesto
in se opravljajo v okviru Mestnega sekretariata za notranje
zadeve. To so naloge s področja matičnih zadev ter evidence
prebivalstva za območje krajevnih uradov.

Mestni sekretariat za notranje zadeve, ki opravlja strokovni
nadzor dela krajevnih uradov, že več let ugotavlja, da na področju
matičnih zadev obseg dela pada, ker se vedno manj matičnih
dejstev zgodi na območju krajevnih uradov (vsa rojstva in večino
smrti nastopi v bolnišnicah na območju mesta, prav tako se
poroke sklepajo izključno na Ijubljanskem gradu). Na območju
vseh krajevnih uradov v občini Ljubljana Vič - Rudnik je po
priznanih normativih obseg dela v letu 1989 znašal 1400 ur, kar je
manj kot normativ za enega delavca. Zaradi majhnega obsega
opravil s tega področja, pa opažamo tudi upad strokovnosti pri
delu, v nekaterih krajevnih uradih v občini Ljubljana Vič - Rudnik
že do take mere, da bi Mestni sekretariat za notranje zadeve že
moral začeti postopek za odvzem pooblastila matičarju. Na ugo-
tovljene pomanjkljivosti nas stalno opozarja tudi Republiški
sekretariat za notranje zadeve kot drugostopenjski organ na tem
področju.

Iz navedenih razlogov smo sekretariatu za občo upravo občine
Ljubljana Vič - Rudnik predlagali, da se matične zadeve z neka-
terih krajevnih uradov oziroma vseh krajevnih uradov prenesejo
na Mestni sekretariat za notranje zadeve ter sredstva za opravlja-



nje teh nalog dodatno združi na nivoju mesta. Glede preostalega
dela krajevnih uradov, pa naj občina presodi smotrnost obstoja
krajevnih uradov.

V kolikor bi se krajevni uradi ukinjali, bi se na Mestni sekreta-
riat za notranje zadeve prenesle tudi naloge s področja evidence
prebivalstva, pri čemer poudarjamo, da se na krajevnih uradih
vodi dvojnik registra prebivalstva in se naloge podvajajo, razen
tega pa je Mestni sekretariat za notranje zadeve že v celoti prešel
na računalniško vodenje teh evidenc (razen družinske kartoteke).

Odgovor pripravil:
MESTNI SEKRETARIAT ZA NOTRANJE 2ADEVE
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Delegatsko gradivo izhaja v okviru občinskega glasila Naša komuna. Gradivo pripravlja za tisk sekretariat skupščine občine
Ljubljana Vič - Rudnik. Tisk: Tiskarna ČGP Delo - Po mnenju sekretariata za informacije je Naša komuna oproščena
prometnega davka.


